
      AKADEMICKÝ SENÁT v š m u  
 

ZÁPISNICA  
z rokovania AS VŠMU, dňa:  10. 10. 2019 

_________________________________________________________ 
 

Prítomní členovia podľa prezenčnej listiny:  
Predseda AS VŠMU: prof.  Peter Pavlac  
Podpredsedovia AS VŠMU:  Mgr. Vladimír Slaninka, Jakub Uríček  
Členovia AS VŠMU :   Mgr. Zuzana Mojžišová,PhD.,  ArtD.,  Mgr. Eva Juklová, 
doc. Ľuboš Bernáth ArtD,  doc. Frant išek Pergler ,  ArtD.,  Mário Houdek, 
Miroslava Oravcová,  Daniel  Horňák  
 
Ospravedlnení :  MgA. Peter Čisarik ,  prof.  Boris  Lenko ArtD.,  Mgr. art.  Dušan 
Kozák ArtD.,  prof.  Roman Polák,  Veronika Gregušová,  
 
Hostia:  doc. Mária Heinzová ArtD.,  Ing. Jana Cibulč íková,   
 
Overovatel ia zápisnice :  prof.  Peter Pavlac , Jakub Uríček ,  
 
 

PROGRAM zasadnutia: 
 

1. Návrh na vymenovanie prorektorov VŠMU na funkčné obdobie od 

10.10.2019 do 29.06.2023 

2. Návrh na vymenovanie členov Vedeckej a umeleckej rady VŠMU na 

funkčné obdobie  od 21.10.2019 do 20.10.2023 

3. Návrh na zmenu názvu Ústrednej knižnice a študijného a informačného 

strediska VŠMU s účinnosťou od 11.10.2019 

4. Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU (kvestoráte) 

s účinnosti od 01.11.2019 

5. Rôzne 

 
PRÍLOHY:  
 

• Návrh na vymenovanie prorektorov VŠMU 

• Návrh na vymenovanie členov Vedeckej a umeleckej rady VŠMU 

• Návrh na zmenu názvu knižnice VŠMU 

• Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU 
 
 
PRIEBEH: 
Predseda AS VŠMU prof. Peter Pavlac privítal členov AS VŠMU a dal hlasovať sa za druhého 
overovateľa zápisnice. 
II. overovateľom zápisnice bol navrhnutý a zvolený Jakub Uríček  
ZA:9  PROTI:0  ZDRŽAL SA:1 
 
Z dôvodu dodatočného ospravedlneniu niektorých členov senátu AS, predseda navrhol 
vypustiť z programu body 1 a 2 týkajúce sa volieb prorektorov a členov Vedeckej a umeleckej 
rady VŠMU, nakoľko senát nebol pre tieto body uznášaniaschopný. 
Do bodu Rôzne na návrh členov AS dal zaradiť:  
1. Otázka študentov na umiestnenie nádob na separáciu odpadu na HTF, resp. DF.  



 
 
2. Využívanie všetkých priestorov na VŠMU (Budova na Zochovej). 
3. Prerokovanie otázky náhradného člena AS VŠMU zo študentskej časti AO, za FTF. 
Hlasovanie za zmenu programu zasadnutia: 
 
ZA:10  PROTI:0  ZDRŽAL SA:0 
 
BOD 1:   
Predseda AS VŠMU privítal rektorku VŠMU doc. Máriu Heinzovú a kvestorku VŠMU Ing. Janu 
Cibulčíkovú, aby zdôvodnili návrhy bodov 3 a 4. 
Rektorka na základe listu pani riaditeľky Ústrednej knižnice a ŠIS predložila návrh na zmenu 
názvu Ústrednej knižnice a študijno-informačného strediska VŠMU na názov Akademická 
knižnica VŠMU v Bratislave, v skratke AK VŠMU. Potvrdila, že viaceré vysoké školy používajú 
pre svoje knižnice názov „univerzitná“ alebo „akademická“. Pre VŠMU je vhodnejší názov 
Akademická knižnica. Súčasné slovné spojenie knižnice a strediska nie je dostačujúcim 
odkazom na poslanie a úlohy akademickej knižnice.  Názov sa stal anachronizmom a ako taký 
už stratil svoje opodstatnenie, čo je  aj z formálneho hľadiska neefektívne a nefunkčné. 
Pokiaľ AS VŠMU zmenu názvu schváli, bude zanesená do dokumentov školy, najmä Štatútu 
VŠMU, Organizačného poriadku VŠMU, ale i ďalších. Predseda  AS VŠMU – ak nikto nemá 
otázku dávam hlasovať za zmenu názvu. 
 
ZA:10  PROTI:0  ZDRŽAL SA:0 
 
Uznesenie č. 1:  AS VŠMU schválil Zmenu názvu Ústrednej knižnice a študijno-
informačného strediska VŠMU na názov Akademická knižnica VŠMU v Bratislave 
s účinnosťou od 11.10.2019 
 
BOD 2:   
Kvestorka Ing. Jana Cibulčíková vysvetlila návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte 

VŠMU/ kvestoráte s účinnosťou od 01.11.2019.  

Ide o návrh na zriadenie pracovného miesta s označením: samostatný odborný referent VO, 

ktorý bude zabezpečovať prieskumy trhu a všetku korešpondenciu súvisiacu s obstaraním 

pre všetky fakulty v systéme E-zákazka a preberie časť agendy VO za VŠMU. Ide o návrh na 

základe požiadaviek dekanov jednotlivých fakúlt. Zákony o VO prechádzajú neustálymi 

novelizáciami, neustále sa rozširujúcu agendu na jednotlivých fakultách nie je možné pri 

ďalších úlohách kompletne obsiahnuť. 

Pán Pergler- Kto bude zodpovedný za celú agendu VO? Kvestorka - po schválení to bude na 

jej rozhodnutí. Predpokladá, že pani Ambróziová bude zodpovedná a nová sila jej bude 

pomáhať pripravovať podklady, závisí to aj od predpokladov úspešného uchádzača. Doc. 

Pergler- toto miesto je pre školu mimoriadne dôležité po odbornej stránke, aby neboli VO 

napadnuteľné. Predseda  AS VŠMU dal hlasovať za úpravu organizačnej štruktúry na 

Rektoráte. 

 ZA:10  PROTI:0  ZDRŽAL SA:0 

Uznesenie č. 2:  AS VŠMU schválil úpravu organizačnej štruktúry na Rektoráte(kvestoráte) 

s účinnosti od 01.11.2019 

BOD 3:  Rôzne 
Pán Uríček – Je možné, aby sa nádoby na separáciu dali bližšie k budovám jednotlivých 
fakúlt, aby to aj upratovačky mohli následne využívať.  
Pán Slaninka – Na FTF sú kontajnery aj vo vestibule pribudli menšie rozdelené, len ich treba 
označiť. Upratovačky boli poučené a poctivo separujú. Kvestorka – ak sa jedná o DF, tak 
nechceme veľké nádoby, aby to nevyužívali aj ľudia z vonku. Ak bude požiadavka, tak to 
zabezpečíme. Pán Houdek - na HF vzadu sú kontajnery, ale málo ľudí najmä študenti nie sú 
informovaní.  Pán Slaninka – vo dvore je priestor na kontajner, aby to nemuselo byť vonku, 
kvôli estetickému vzhľadu. Kvestorka – je problém s prípravou kontajnera, lebo mám troch 



údržbárov na všetky práce na VŠMU. Musíme porozmýšľať nad nejakým estetickým 
riešením. 
 
Pán Slaninka- Ako je to s rekonštrukciou priestorov medzi FTF a DF? Dajú sa tie priestory 
v súčasnosti využiť? Spolupracujem s katedrou bábkarskej tvorby, točím ich bábkové 
vystúpenia. Je veľká potreba priestorov na tieto vystúpenia. Kvestorka - v danom priestore 
nie je kúrenie, vymontovali sme klimatizačnú jednotku, okná sa nedajú otvoriť a hygienické 
priestory sú v dezolátnom stave. Mohlo by sa to využívať  iba na skladové priestory po 
menšej rekonštrukcií, tak sme sa dohodli s dekankou FTF. Na vstup cca 30 ľudí, alebo na 
vyučovanie to nie je vhodné aj z hygienických dôvodov. Pán Slaninka - Kedy sa uskutoční 
nákup techniky na vykonávanie záznamov? Kvestorka - dali ste požiadavku? Pán Slaninka –
požiadavku som dal všetkým dekanom. Kvestorka - zistíme, kde sa nachádzajú požiadavky 
a budeme sa to snažiť vyriešiť čo najskôr. Pán Pergler- uvažuje s rozšírením cvičných 
priestorov  pre študentov na HTF? Škola kupuje ďalšie nové klavíry, a aby sa terajšie, ktoré 
ešte slúžia mohli využívať pre študentov na cvičenie. Myslel som na tretie poschodie, lebo už 
30 rokov sa sľubuje, že to bude určené na cvičné priestory. 
Rektorka – pri voľbe rektora som spomínala, že plán je taký, že po rekonštrukcií UPC, jedno 
poschodie bude vyhradené pre DF, lebo tam bude riešený prechod na DF. Pokiaľ by DF odišla 
z tretieho poschodia HTF, tak tento priestor bude vyhradený na cvičný priestor.  
Momentálne je situácia zložitá, je pred voľbami, časový horizont investície nevieme určiť.  
Kvestorka - otázku ubytovania, ktoré je na tiež na treťom poschodí som riešila na vedení. 
Vybavenie ubytovania je veľmi sparťanské, sú tam neustále problémy, je potrebná 
rekonštrukcia. Ale je to otázka peňazí. Ponúkať ubytovanie mimo školy sa mi zdá dosť 
nevhodné aj preto, že to nie je to samostatný trakt. Pán Pergler- nebolo by lepšie nájsť 
lacnejšie ubytovanie mimo školy? Kvestorka – Navrhla som riešenie ubytovania mimo školy a 
v jej blízkosti s tým, že by sa uzatvorila rámcová zmluva na ubytovanie pre potreby školy, ale 
neuspela som. Takto by sa tieto priestory uvoľnili a mohli by sa využiť inak. Aj Vás sa pýtam, 
či to chceme, alebo nie? Skúste si to na fakultných senátoch prediskutovať. V blízkosti školy 
je ubytovacie zariadenie a komfortnejšie. Pán Bernárth – ja to predložím na fakulte. Tento 
priestor by sa mal využívať výsostne pre školu. Pán Houdek – pod koho spadá správa 
tretieho poschodia HTF? Kvestorka – ubytovacia časť patrí pod moju správu, ale ostatné 
fakulty musia súhlasiť, či  a ako sa bude riešiť ubytovanie. Z fakúlt musí vzísť podnet a my sa 
budeme na vedení tým zaoberať. Rektorka - musia s tým súhlasiť všetky fakulty. Časť 
tretieho poschodia je v kompetencií dekana DF.  
 
Predseda AS VŠMU poďakoval pani rektorke aj kvestorke. K voľbám do AS VŠMU za 
študentskú časť vysvetlil, že je možnosť dostať náhradníkov, ktorí vzišli z posledných volieb 
za študentskú časť. Je to v zásadách volieb, podľa § 8 VŠ zákona, písmena b. Do doplňujúcich 
volieb je nevyhnutne ísť, ak sa vylučuje s týmito bodmi, alebo, ak neboli vo voľbách zvolení 
sú ďalší kandidáti. V našom prípade musíme zistiť, aký počet kandidátov z FTF je v zápisnici. 
Ak sú pod čiarou kandidáti, tak ich oslovím a dám Vám vedieť. Týmto sme vyriešili aj tento 
bod. 
 
 
 

 
 
 

V Bratislave:  10. 10. 2019                        zapísala: Mgr.  Alena Škorvagová 
 
Overili:  
 
Prof. Peter Pavlac       
p. Jakub Uríček 


